
Fra: Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no> 

Sendt: 23.01.2022 17:39:33 

Til: Vibeke Vikse Johnsen <vijo@karmoy.kommune.no>, Øystein Daviknes Hagerup 

<odh01@karmoy.kommune.no>, Politisk Sekretariat <valg@karmoy.kommune.no> 

Emne: Fwd: Mørke veglys 23.01.22 

 
Hei, 

 

Konferer spørsmål og vedlegg fra representant Per Magnus Mannes, Karmøylista. 

 

Jeg ber administrasjonen utarbeide forslag til svar som jeg kan ha som grunnlag for svaret jeg 

skal gi i førstkommende kommunestyremøte.  

 

 

Med hilsen 

 

Jarle Nilsen 

Ordfører 

Karmøy kommune 

Fra: Per M. Mannes <per.magnus.mannes@karmoylista.no> 
Sendt: søndag, januar 23, 2022 17:22 
Til: Jarle Nilsen; valg@karmoykommune.no 
Kopi: Helge Thorheim 
Emne: Mørke veglys 23.01.22 

  
Hei! 

 

Spørsmål til ordfører  

Kommunestyremøte 07.02.22 

 

Jeg ønsker å belyse saken vedr mørkelagte gatelys og forhåpentlig få fortgang i et stort etterslep 

på vedlikehold av kommunens gatelys ref. artikkel i Haugesunds Avis https://www.h-avis.no/5-

62-1285236 der det stilles spørsmål ved antall gatelys som er ute av drift. 

Jeg har selv meldt inn mørklagt gatelys og kjenner på følelsen av å ikke bli hørt. Ringer en inn 

for å purre så høres mest ut som den i andre enden forsøker å unnskylde med at det ikke er 

kapasitet eller midler til utbedringer, skal ikke gå detalj på egen opplevelse men tenker vi bør 

unngå at innbyggere som melder fra om defekte gatelys får samme opplevelse. 

Vedlagt skjermdump med oversikt over kommunen samt detaljer fra Norheim, Kopervik, 

Veavågen, Åkrehamn og Skudeneshavn som viser innmeldte gatelys som er mørklagt pr 23.01.22 

Det er lett å se at mange av disse mørke gatelysene er i områder der det ferdes både myke og 

harde trafikanter, noe som i seg selv burde satt fart på utbedringer. 

 

Spørsmål til ordfører: 

 

https://www.h-avis.no/5-62-1285236
https://www.h-avis.no/5-62-1285236


1. Hvilke budsjett er det satt til vedlikehold og utbedring av gatebelysning og er det for lavt 

budsjett? 

 

2. Hvorfor tar det flere måneder, midt i mørketiden, å få utbedret innmeldte mørklagte 

gatelys? 

 

3. Når en ringer HK og ber om å få grunn for at det tar så lang tid så henvises det 

til kommunen, betyr det at Karmøy Kommune bremser utbedringen pga økonomi? 

 

4. Jeg mener vi ikke kan være kjent med at så mange gatelys er ute av drift, i verste fall blir 

det en årsak til alvorlige ulykker som påkjørsler. Hva vil ordfører gjøre for å få fortgang i 

vedlikehold av gatebelysning i kommunen vår? 

 

 

 

 

Mvh 

Per M. Mannes 

Leder 

Karmøylista 

 

www.karmoylista.no 

  


